

PROTOKOLLSTYREMØTE 4/2025 - 27

Tirsdag 27. januar kl. 17.00 – 18.00

Digitalt

Til stede: Pål Brun-Hansen, Tore Blokhus, Mari Monne og Christian Grønli (protokollfører)

Fravær: Else Fjell, Maija Juva og Aleksander Wraali

SAK 21 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL

Se utsendt protokoll.

Forslag til vedtak:

Styret besluttet

å godkjenne protokollen fra Styremøte 3/2025 - 27

SAK 22 KORT FRA SEKSJONENE

- Fra Friskis

(5min)

Christian

Det jobbes fortsatt med implementering av nytt medlemssystem for 2-4 idrettslag. Det sakk avholdes kurs i bruk av KI for hele administrasjonen. Planlegging av FSD24 i full gang. Prosjekt Seniortrening på dagtid igangsatt.

- Fra BTC

(5min)

Aleksander

Ikke noe nytt å melde

- Fra Petanque

(5min)

Tore

Liten aktivitet nå på vinteren, bortsett fra hallen i Holmestrand. Det har vært avholdt styresamling (fysisk) i Oslo medio januar. Positivt å få samlet laget og fokus var på strategi og planlegging samt turneringsavvikling for sesongen. Bra også å få avklart styrever roller i forhold til styrearbeidet. GS i Fleridrett deltok på deler av møtet, og snakket bl. Annet om økonomi og ADNO og det nødvendige arbeidet som må gjøres i forbindelse med sertifisering av Forbundet.

Forslag til vedtak:

Styret besluttet

å ta informasjonen til etterretning

Sak 23 FORELØPIG REGNSKAP FOR 2025

(5min)

Christian

Det foreløpige og ikke reviderte regnskapet viser et underskudd på 650.00 som omtrent er i tråd med hva som er budsjettet i de ulike seksjonene. GS gjennomgikk så tildelingen av midler for 2026, som viser en ørliten nedgang i midler og at vi ikke har full dekning for forventet lønns- og prisvekst. Seksjonene bør være oppmerksomme på dette i arbeidet med budsjettoppfølging fremover.

Forslag til vedtak:

Styret besluttet

å ta informasjonen til etterretning

Sak 24 LEDERMØTE NIF

(5min)

Christian

Ledermøte i NIF avholdes i Stavanger 29.-31.mai

Forslag til vedtak:

Styret besluttet

å ta dette til etterretning og ba samtidig om at alle seksjoner bidrar med innspill til neste styret om det er saker som vi som forbund bør løfte til Ledermøtet

Sak 25 NY LOVNORM FOR SÆRFORBUND ER KLAR

(5min)

Christian

Ny lovnorm er nå på plass og i tråd med beslutningene på Idrettstinget

Forslag til vedtak:

Styret besluttet

å ta informasjonen til etterretning.....

Sak 26 ADNO – SERTIFISERING AV FORBUNDET

(10min)

Christian

*GS gjennomgikk prosessen for resertifisering av forbundet som «Rent Forbund», og det arbeidet som må gjøres i hver seksjon og i administrasjonen i den forbindelse.
Karsten Ølstad overtar som ADNO- ansvarlig i Forbundet*

Forslag til vedtak:

Styret besluttet

å ta informasjonen til etterretning og stiller seg samlet bak det arbeidet som skal lede frem til ny sertifisering og det påfølgende oppfølgingsansvaret som ligger i hver seksjon

Sak 27 EVENTUELT

Det var ingen egen sak under eventuelt, men det ble en diskusjon omkring tilgang på haller og den opplevde økte kostnaden i forbindelse med leie og bruk av kommunale arenaer.